
Szedlmayer Bea
Alföldi István 
NJSZT Mi újság?
Budapest

Kedves Bea,

Kezembe kapván a "Mi újság" legújabb számát, nekiláttam az első, a
digitális esélyegyenlőségi konferenciáról szóló cikknek. Ez volt az első
mondat:

"A már megszokott nagy érdeklődés mellett zajlott a 3. Digitális
Esélyegyenlőség Konferencia, amely példaértékű a hazai tudásgazdálkodás,
a digitális írástudás, a széleskörű információterjesztés gyakorlatában."

Én ezt a magyar nyelv gyakorlásával eltöltött 60, ebből  a Neumann
társaság tagjaként eltöltött 30 év után sem értem. Mondja mi az a hazai
tudásgazdálkodás, amiben ez a konferencia >példát mutat<? Ki gyakorolja
ezt a gazdálkodást és mivel és miként? A "haza" gyakorol vagy
gazdálkodik vmilyen tudással, vagy a Neumann Társaság, az előadók vagy
kicsoda? És hogyan gazdálkodás az, ha előadók előadnak, hallgatók meg
hallgatnak és közben jókat esznek, isznak? Még kevésbé értem hogyan
szolgálhat példaként ez a konferencia a digitális írástudásban. A
digitálisan még írni nem tudók meghallgatják Alföldi Pistát vagy
Csepelit és  ők is elkezdenek előadni :-)? Vagy esetleg előadás közben
Alföldi Pista brillírozni fog a Worddel és a Powerpointtal és előadása
tananyag lesz az ECDL tanfolyamokon? És, vajon ez a konferencia tényleg
példaértékű a >széleskörű< azaz több százezer vagy millió emberhez
eljutó információk terjesztésében? Lehet, hogy a NJSZT átment egy
egészen másik ágazatba?

Bár lehetne, nincs kedvem folytatni, dühös vagyok.

Azt javaslom, hogy mielőtt a digitális írástudásról írnának, fogadjanak
fel olyan cikkírókat, akik egyszerűen csak magyarul írástudók. Vagy
legalább adjanak esélyt egy olyan lektornak digitálisan, vagy
hagyományosan, aki képes kiszűrni a trehány módon  egymás hegyébe
összehányt zavaros kliséket. Végül is a NJSZT állítólag vmi
tudományos-féle társaság lenne.
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